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Van de redactie 
 
Toneelvereniging Genesius bestaat honderd jaar en dat heeft Lijnden geweten. In 
deze Boeselijn leest u uiteraard weer een prachtig verslag van de niet te 
overtreffen humoristische schrijvende voorzitster van de toneelvereniging Monique 
Thomas.  
 
Met drie uitvoeringen van het jubileumstuk “een Spaanse zomer” hebben de leden 
uitgebreid stil gestaan bij dit Jubileum. 
Echt stil was het niet te noemen in de Vluchthaven, want het was een toneelstuk 
waar alle spelers een hilarische rol te spelen hadden en er uitbundig gelachen kon 
worden. 
 
Omdat deze gelegenheid zo bijzonder was, is er ditmaal niet voor en bestaand 
stuk gekozen, maar heeft één van de leden (Bart Kamerman) het jubileumstuk 
geschreven.  
Het leuke daarvan is dat iedereen mee kon spelen en een rol had die soms wel 
erg dicht bij hun eigen karakter lag. 
 
Zaterdag 24 november was de afsluiting met een  feestavond voor alle trouwe 
donateurs, adverteerders en oud-leden. De grote zaal van de Vluchthaven zat 
weer ouderwets vol met bezoekers. Genesius heeft voor dit lustrum flink uitgepakt.  
De zaal was feestelijk versierd, er waren hapjes en drankjes en uiteraard de 
traditionele loterij. En niet zomaar een loterij, maar een met verrassende prijzen 
als een gratis proefles paardrijden of een taxiritje van en naar de volgende 
uitvoering van Genesius. Heel origineel gevonden. 
 
Bij aanvang van de voorstelling is de honderd jarige toegesproken door de loco- 
burgemeester van de Haarlemmermeer, Arthur van Dijk, en kreeg de verenging de 
Erespeld van de gemeente. Het is tenslotte niet niks om je de oudste 
Toneelvereniging van  de Haarlemmermeer te mogen noemen.  Genesius we 
hopen dat jullie ons nog lang mogen blijven verrassen met jullie podiumkunsten en 
willen jullie van harte feliciteren met dit prachtige jubileum. 
 
Nu we toch met jubilarissen bezig zijn. Afgelopen oktober vierde Ouderensoos 
“Oud Doet Wijs”  haar 35 jarig bestaan. In deze Boeselijn leest u een verslag van 
deze geslaagde dag. 
Elke donderdagmiddag is de soos vanaf 13.30 uur in de Vluchthaven. En het is er 
al 35 jaar een gezellige boel, anders lukt het niet om al zoveel jaar een vereniging 
draaiende te houden. 
Wij wensen Oud Doet Wijs en alle leden nog vele gezellige jaren toe.   
 

 

Vanaf deze Boeselijn wordt de bijdrage namens de Dorpsraad verzorgd door Inge 
Visser. Zij heeft met ingang van 1 november het secretariaat overgenomen van 
Joop Baars. 
Joop heeft zich sinds 2003 ingezet als secretaris van de Dorpsraad. Daarnaast 
was Joop actief als het ging om bijvoorbeeld het bloembollenproject, de 
hortensia’s bij de Vluchthaven, de open bedrijvendag  en recentelijk de enquête 
voor het leefbaarheidsonderzoek in Lijnden en Boesingheliede. 
Wij vinden het jammer dat Joop niet langer beschikbaar is voor deze functie, maar 
willen hem hierbij  heel hartelijk bedanken voor zijn inzet voor het dorp en alle 
kopij welke hij heeft aangedragen voor de Boeselijn. 
 
Ja, en dan is het bijna december. De donkerste maand van het jaar en ook de 
laatste maand. Tijd voor Sinterklaas en de kerstdagen. Het nieuwe jaar is inzicht. 
Noteert u alvast de data voor de kerstbomeninzameling en de winterborrel in de 
Vluchthaven! 
In februari zijn wij er dan weer met een nieuwe Boeselijn. 
Voor nu wensen wij iedereen een hele mooie december maand toe. 
 
Veel leesplezier in uw Boeselijn. 
 
De redactie 
 

*-*-*-*-*-* 
 

Weer in het land! 
 
Sinterklaas kwam zaterdag 18 november met de boot door ons dorp aangevaren, 
om in Badhoevedorp aan wal te gaan voor een rondrit aldaar. 
Het leek op het water al wel een optocht! 
 
Eerst was er een boot met enthousiast spelende muziek-pieten. Deze werd 
gevolgd door de Sint-boot Spanje, waar Sinterklaas geflankeerd door twee 
hoofdpieten statig stond te zwaaien.  

Op de voorplecht stond een hele grote groep 
zwarte pieten ondanks de kou (plm  5 graden) en 
mist vrolijk te zingen, dansen en springen. Een 
kleurrijk plaatje. 
 
We gaan ervan uit dat ook alle kinderen in 
Lijnden door de goedheiligman zullen worden 
bezocht, zodat er weer veel gezellige avondjes 
gevierd gaan worden rond 5 december. 
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Burendag      
 
In de Boeselijn van september (rondgebracht op 21 september) stond een 
uitnodiging van de Dorpsraad om op burendag, zaterdag 22 september 2012, om 
10.00 uur koffie te komen drinken in het dorpshuis. Alle bezoekers kregen een 
cadeautje: een pakket bloembollen. 
Het verzoek hierbij was om de bollen te poten, in eigen tuin (of net daarbuiten) op 
een plaats die voor iedereen die langs fietst, loopt of rijdt, zichtbaar is. Met de 
bedoeling om ons dorp mooier te maken. 
 
Burendag is ieder jaar op de vierde zaterdag van september samen met je buren 
vieren dat je buren bent. Dat kan, zoals dit jaar in Lijnden, door samen koffie te 
drinken en bloembolpakketten uit te delen. Het kan ook door samen met de buren 
een barbecue te organiseren of een tafeltennistoernooi. De eerste keer Burendag 
was in 2006, toen alleen nog gesponsord door Douwe Egberts (gratis koffie). In 
2008 begon de samenwerking van DE met het Oranje Fonds.  
Het Oranje Fonds ontstond in 2002 en was een cadeau van alle Nederlanders 
voor Prins Willem Alexander en Prinses Maxima ter gelegenheid van hun huwelijk. 
Zij zijn het beschermpaar van het Oranje Fonds.  
 
Tot zover de geschiedenis van Burendag. 
22 september was het lekker weer, een goed begin van de herfst, ideaal voor het 

planten van bloembollen. Ik 
dacht: ik moet er vroeg bij 
zijn, het zal wel druk zijn met 
dat GRATIS bloembollen 
halen en daarbij ook GRATIS 
koffie.  
Dus ik om vijf voor tien op de 
fiets langs de Hoofdvaart naar 
onze Vluchthaven. Maar 
blijkbaar was de Boeselijn 
nog niet door heel Lijnden 

gelezen, of willen mensen geen bloembollen planten, of houden Lijndenaren niet 
van GRATIS.  Het was dus niet druk.  
Er was koffie en gelukkig ook thee, want ik lust geen koffie. En er was koek, veel 
koek. En het was heel gezellig.  
Nadat iedereen een beetje met elkaar had kennisgemaakt en er een beetje was 
bijgekletst over het wel en wee in Lijnden, hield de organisator van deze 
Burendag, Joop Baars, een toespraak.  
Hij legde uit wat de geschiedenis was van deze dag en bedankte de sponsors. Dat 
is naast de eerder al genoemden ook Albert Heijn. Hier kon een  Burendag-pakket 
opgehaald worden en dat had hij dus ook gedaan.  

 
De spullen uit dit pakket, 
stoepkrijt, een frisbee en 
vlaggetjes werden verdeeld 
onder de aanwezige 
kinderen.  
 
Daarna werden de bloem-
bollenpakketten uitgedeeld. 
Ieder gezin kreeg twee 
pakketten mee. Dat was dan 
wel weer even lastig op de 
fiets. Maar ik ben er heel-
huids mee thuisgekomen. En ik heb, helemaal in de sfeer van Burendag, één van 
de twee pakketten aan mijn buren gegeven. Dus in het voorjaar bloeien in onze 
tuinen, langs het fietspad, de bollen.  
 
Inge Visser 
 
 
Ook bij het speelterrein aan de ventweg zijn door diverse enthousiaste buren de 
bollen geplant. Wat zal het vrolijk worden, komend voorjaar ! 
 
Nog hartelijk dank aan Joop Baars, die deze actie als bestuurslid van de 
dorpsraad heeft vorm gegeven, door de aanvraag bij het oranjefonds in te dienen 
en voor een zacht prijsje prachtige bollenpakketten wist te regelen, zodat er veel 
bollen door de inwoners konden worden geplant. 
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Nieuws van de dorpsraad 
 
 
Secretariaat 
Joop Baars is op 1 november 2012  af getreden als lid 
van het bestuur van de dorpsraad en zal dus ook geen 
secretaris meer zijn. 
Inge Visser heeft het secretariaat (met de nodige hulp 
van de andere leden van de dorpsraad) vanaf 1 
november overgenomen. 
 
Exploitatie De Vluchthaven      
De consumptieprijzen zijn per 1 juli 2012 verhoogd. De nieuwe prijslijsten hangen 
bij de beide bars in de Vluchthaven. 
Op 1 januari 2013 gaan dan nog de huurprijzen omhoog. De verenigingen die van 
de Vluchthaven gebruik maken hebben hier inmiddels bericht over ontvangen. 
Oorspronkelijk was het de bedoeling dat ook op 1 januari 2013 de meeste 
dorpshuizen in de Haarlemmermeer overgingen in een nieuw op te richten 
stichting: ”Beheer dorpshuizen Haarlemmermeer”. Deze datum is, omdat de 
gemeente meer tijd nodig achtte, verschoven naar 1 januari 2014. Dit betekent 
uiteraard niet dat we voor dit jaar, 2012 en 2013 geen sluitende begroting  moeten 
kunnen overleggen. De dorpsraad gaat op de ingeslagen weg verder. 
 
Burendag 22 september 
Op zaterdag 22 september hebben een aantal buren om 10.00 uur tijdens een 
koffie-uurtje de 50 bloembollenpakketten verdeeld. Iedereen heeft beloofd om de 
bollen zo dicht mogelijk aan de openbare weg te poten. Zodoende hebben alle 
Lijndenaren (ook die niet op de koffie kwamen) in het voorjaar plezier van de 
bloemen die uit deze bollen te voorschijn komen. 
 
Sponsors gezocht voor Kerstboom (in Lijnden en Boesingheliede) 
Voorgaande jaren kregen de kernen Lijnden en Boesingheliede via de gemeente 
Haarlemmermeer een bijdrage voor de aanschaf van (ieder een) kerstboom. 
Helaas kunnen wij voor kerstbomen niet meer bij de gemeente terecht. Toch wil 
de dorpsraad in deze donkere winterdagen graag in beide kernen een kerstboom 
neerzetten. Wij zoeken dan ook sponsors voor de kerstbomen. 
Wilt u meedoen en een kerstboom sponsoren dan kunt u een bedrag overmaken 
op rekening: 324545312 ten name van Dorpsraad Lijnden, onder vermelding van 
“Kerstboom”.  
 



 
Kerstbrunch 
Op eerste kerstdag (dat is dit jaar ook weer op 25 december) zal weer de jaarlijkse 
kerstbrunch worden georganiseerd. U mag meebrunchen voor € 10,00 per 
persoon. Dit is exclusief drankjes. U kunt zich hiervoor, vóór 21 december a.s., 

opgeven bij Senny, telefoonnummer: 023-5551692.  
 

 
Kerstbomen 
Het duurt nog even, de meeste kerstbomen moeten nog gekocht en 

opgetuigd worden, maar op zaterdag 5 januari kunnen de 
kerstbomen weer (door de jeugd) ingeleverd worden. Els Dikkes 
zal aanwezig zijn bij de container, die klaar staat  tussen 12.00 uur 

en 13.30 uur op de hoek van de Nieuwerkerkerstraat / 
Raasdorperweg.  

 
Voor ouders en belangstellenden is er tijdens de inzameling een glaasje gluhwein. 
 
 
Winterborrel 
Het lijkt nog ver weg, 20 januari 2013. Op die datum houdt de dorpsraad van 
16.00 tot 19.00 uur haar jaarlijkse winterborrel. Er wordt gratis Gluhwein 
geschonken, voor andere drankjes moet u betalen. Senny verzorgt voor de 
liefhebbers een maaltijd voor € 10,00 per persoon, exclusief drankjes. Deze 
maaltijd begint om 17.00 uur. Ook hiervoor kunt u zich opgeven bij Senny, via 
telefoonnummer: 023-5551692. Doet u dit voor 15 januari 2013, dan kan Senny 
voldoende boodschappen halen. 
    
Website:  www.dorpsraadlijnden.nl 

 
 
 

 
De redactie ontving het bericht van het overlijden van de heer 

Gerrit Worm 

Hij is 30 oktober 2012 op 89-jarige leeftijd overleden. 
De heer Worm woonde aan de Lijnderdijk en voor veel Lijndenaren een bekend 

gezicht en een zeer betrokken bewoner van ons dorp. 
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Speelplek 
 
Omdat er budget is voor een speelplek in Lijnden heeft de gemeente drie 
ontwerpen laten maken voor speeltoestellen op het grasveld voor Nieuwerkerker-
straat 6 tot 12. 
Een aantal inwoners heeft bezwaar gemaakt, mede ivm de veiligheid, voor 
uitbreiding van de speelplek op die locatie. Er is een informatie- en inspreekavond 
geweest in de Vluchthaven en overleg met de dorpsraad. 
 
Daaruit kwam dat er meer voorkeur was voor aanpassen en vernieuwen van het 
bestaande speelplekje aan de Raasdorperweg, bij het VOS-veld. 
De sterk verouderde speeltoestellen die daar staan (huisje met glijbaan en wip-
kip) worden vervangen door een schommelnest, een glijbaan, een donkey-ride, 
een spinner bowl, en twee rekstokken “duikelduo”.  
Als het weer een beetje meewerkt wordt er maandag 3 december met de 
werkzaamheden begonnen en kunnen de kinderen spoedig weer op een veilig 
ingerichte plek spelen. 

 
*-*-*-*-* 
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geloof en liefde kerk 

 
De verbouwing van de Geloof en Liefde kerk is in volle gang. Er wordt aan alle 
kanten door verschillende vakmensen hard gewerkt. 
Zo zijn de deuren in de hal vervangen door een toog-doorgang geheel in de stijl 
van het gebouw. Het is een mooie entree naar de ruime ontvangst- en werkplek, 
waar eerst de kerkbanken stonden. Achterin is ook een mooie statige trap in 
aanbouw naar de verdieping. 
De ruimtes achter de kerk zijn prachtig omgetoverd tot kantoorruimtes met 
schitterend landelijk uitzicht. In het nieuwe jaar zullen daar  buro’s komen en zal er 
op een heel andere manier door vakmensen worden gewerkt.  
Het wordt de hoofdvestiging van Almex Renovatie bv waar de centrale 
administratie en werkvoorbereiding een plaatsje krijgen. 
 
Goed om te zien hoe dit karakteristieke pand volledig in z’n oude glorie een 
herbestemming krijgt. 
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Genesius 
 
JUBILEUMFEEST 100 jaar GENESIUS 24 november in de Vluchthaven: 
 
GEEN DRUPPEL ALCOHOL GEDRONKEN EN TOCH DRONKEN ?!? 
  

Ja, het kan!!!  Het is het gevoel wat ik zaterdagavond had op ons jubileumfeest. 
Opgelucht en zó blij, zo vrolijk... alsof ik een beetje dronken was ! Opgelucht dat 
alles wat geregeld was nu op een goede en leuke manier zichtbaar werd.   
Blij omdat de genodigden zo ontzettend enthousiast waren.  
Vrolijk omdat iedereen zo enthousiast was. Dat begon direct bij de ontvangst.  
 
Normaal gesproken zitten wij als een stel holbewoners afgezonderd in onze grot 
(kleedkamer) te wachten tot het 20.00 uur is en er geopend wordt door Jerry 
waarna wij op toneel mogen. Zaterdag waren wij tegen 19.00 uur al bij de  bar 
aanwezig om onze gasten te ontvangen samen met onze Spaanse gastheer en 

gastvrouw (Jerry en Jolanda). Wat 
vonden wij dit leuk.  
Iedereen mocht bij binnenkomst 
een naamsticker op wat meteen 
leidde tot spontane gesprekken 
tussen o.a. onze trouwe donateurs, 
adverteerders, jubileumsponsors en 
oud leden. Spontane kreten van 

herkenning van oud leden en een hartelijke begroeting.  
 
De kreet "je bent geen steek veranderd" is 15 jaar nadat je elkaar gesproken hebt 
natuurlijk heerlijk om te horen, maar in het spiegelbeeld verschijnen toch hier en 
daar (of overal) lijntjes die er soms de dag ervoor nog niet zaten haha.  
Na een heerlijk kopje koffie met een petit four werd door Jerry het woord gegeven 
aan de loco burgemeester van de Haarlemmermeer, de heer A. van Dijk. Heer van 
Dijk was in gezelschap van zijn dochter 
naar ons feest gekomen en sprak mooie 
en vooral spontane woorden tot ons. (zijn 
speech op papier bleef in de binnenzak 
van zijn pak zitten).  
 
Ook overhandigde hij ons vanuit de 
gemeente een prachtige erepenning 
samen met en een ingelijste oorkonde 
voor ons 100-jarig bestaan. Hier zijn wij 
natuurlijk heel trots op. Vervolgens had de 
heer van Dijk samen met zijn dochter de 
tijd om de voorstelling tot de pauze te bekijken.  Zij was zo enthousiast dat als het 

aan haar ligt zij 13 of 20 april weer komt kijken. Leuk !!!  
 
Jerry opende daarna (gedeeltelijk in het Spaans) waarna het toneelstuk kon 
beginnen. Nou ja, beginnen ???!!! Heeft u nog heeeeeeeel even ? Wij stonden na 
ontvangst ook nog in ons "zondagse pakkie" de loco-burgemeester te vergezellen 
bij het podium, wat betekent dat wij daarna met piepende/gierende hakken naar 
de kleedkamer moesten rennen om ons in een vloek en een zucht (vooral het 
eerste ....) om te kleden naar ons zomertenuetje.  
 
Zelf mocht ik een trouwjurk aan. Dat is ook een uitdaging hoor, in 4 minuten 
compleet met panty, jurk, schoenen en haarstukje....oh nee 2 haarstukjes zelfs! 
Eén schattig sluiertje (zelfgemaakt door Ilona en Desirée) met als bevestiging-
materiaal een kammetje. Kent u dat ?..zo`n kammetje ? Oké. En heeft u gezien 
hoeveel haar ik heb ??? Dus hoe groot is het risico dat dit kammetje er na 3 
seconden uitglijdt ? JUIST ! Kijk, dat geeft nou stress!  
Had ik voor de zekerheid eerst een marmot in m`n haar gegooid voor wat meer 
stevigheid. Voor een prikkie op 
de markt gekocht en het 
kleurt leuk bij mijn eigen 
haar.....(niet?) zo`n marmot 
(paardenstaart) zit vastgenaaid 
aan een haarklem, die nog 
grover en groter is dan het 
haarkammetje..... u voelt `m 
aankomen ?...klopt, inderdaad, 
dikke stress.  
Want ziet u het eens voor u: het 
bruidje schrijdt naast haar 
gommetje over het middenpad 
recht op het altaar af. Ze knikt 
hier en daar beleefd om haar heen om de gasten te begroeten en op het moment 
dat ze subtiel en vriendelijk naar links- beneden knikt gebeurt datgene waar zij in 
haar nachtmerries de beelden al vele malen van heeft gezien. Daar waar haar 
lieve gast met tranen in de ogen van ontroering vriendelijk terugknikt krijgt hij als 
dank de hele marmot, gesluierd en al in de schoot geworpen.  Zo schattig !  
 
Vooral dat lieve kleine bloemetje die zo mooi aan het kammetje vast gemaakt zit 
pronkt fier bovenop het hele tafereel ! Dat maakt het af ! Werkelijk! Aangezien de 
marmot precies dáár waar niet toegestaan is, is terechtgekomen verzuimt bruidje 
haar marmotje onder de arm te nemen (ook leuk effect trouwens) en vervolgens 
uitgebreid voor de spiegel in de gang het hele gebeuren weer probeert vast te 
klemmen. Nee, ben je mal !, Daar is helemaal geen tijd voor dus  dóórlopen, oh 
nee schrijden, met een hoofd als een geplukte kip (en dan zeg ik het nog netjes) 
en stralend met het gommetje voor het altaar plaats nemen.  



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 
 

 
Pffff, leuk hoor toneel. Doe mij nog `s 100 jaar ! Enfin, je hebt nu eenmaal wel 
eens angsten voor dingen die mis kunnen gaan op toneel en ja hoor, die gebeuren 
dan ook wel, maar het grappige is dat dit juist zo grappig is. Zo liep Jan met zijn 
heerlijke fijne motoriek, tijdens de voorstelling op vrijdag een tafel om, en ja, 
natuurlijk stond hier het één en ander op. Ja inderdaad: gevulde glazen...! Leuk 
effect ook.  
En het plakt ook zo heerlijk daarna op de grond. Ja, want onze wijn (druivensap 
zonder alcohol) doet het goed onder de voetzolen. O ja, ook IN de schoenen 
trouwens, dat kreeg ik even later mooi 
voor elkaar: ik gooide mijn eigen 
wijntje zo hoppa, regelrecht in mijn 
kittige open zomerschoentje, en 
nee, natuurlijk moest ik net op dat 
moment een poosje op toneel blijven 
dus heb ik heeeeeeerlijk lang kunnen 
genieten van een plakvoet en mooi 
rood gekleurde nagelriemen.  
 
Naderhand kon het ik het gelukkig 
gauw schoonspoelen met water.  
 
Jopy is daar ook heel goed in. Ja, zij moest in het stuk haar eigen man (Jan) uit 
boosheid natgooien met een laagje water (gesmolten ijsblokjes) wat in de 
wijnkoeler zat. Nou, dat lukte aardig, maar nog beter lukte het haar om zichzelf 
ook een opfrissing te bezorgen en zodoende was haar hele gezicht drijfnat !! 
Vervolgens moest zij een stukje bloedserieuze tekst tegen mij opratelen en ja, u 
begrijpt, toen hield ik het ook niet droog. Tranen in mijn ogen van het lachen, 
compleet uit mijn rol, maar zo heerlijk om mee te maken.  
Kijk, dat is nou ook zo leuk van toneel !  
Het loopt toch weer zoals het loopt uiteindelijk.  
 

Wij hebben in ieder geval met z`n 
allen ontzettend genoten van alle 
drie de voorstellingen van 17, 23 
en 24 november. Ons 100 jarig 
jubileum gaat als een zonnig feest 
de geschiedenisboeken in !!!   
 
`s Kijken wat wij 13 en 20 april 
voor u op de planken kunnen 
brengen ......... U hoort weer van 
ons .  

 
 
 
Wij danken iedereen bijzonder hartelijk die op zijn/haar manier heeft meege-werkt 
of heeft deelgenomen aan ons feest en wij verheugen ons erop u in april weer te 
zien.  
 

In de volgende boes nog meer verslag van het jubileumfeest. Het is te veel om in 
één keer te vertellen. (en het is 7 minuten voor 13.00 uur en ik zou dit stukje om 
13.00 uur stipt bij Els inleveren vandaar, haha...) 
 
Voor nu alvast samen een hele sfeervolle decembermaand gewenst met heerlijk 
eten, drinken en vooral heel veel plezier met elkaar ......... en mocht u last hebben 
van de kerststress, aangebrande kalkoenen, rondvliegende zalmpjes en inge-
storte puddinkjes ? Denkt u dan maar aan mijn marmotje en troost u met de 
gedachten dat het dus altijd erger kan !  
  
Fijne feestdagen en een hartelijke groet, Monique Thomas 
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OUD DOET WIJS 
De klaverjas competitie op onze ouderensoos is weer goed van start gegaan.  
Er is steeds veel belang bij wie er nu weer boven aan staat. 
Het bestuur was druk omdat er een feestje in zicht 
was. In oktober is het 35 jaar geleden dat de club is 
begonnen en daar ga je toch even wat aan doen. 
 
Donderdag 11 oktober vierden we ons jubleum-
feestje. 
Bij binnenkomst was er koffie, thee en een gebakje 
met 35 er op, wat er gelijk feestelijk uitzag. Na het 
kaarten was er een gezellig samenzijn.  
Tijdens dit borreluurtje was er een voordracht van de 
secretaris. 
Ze vertelde dat ze op het Rembrandplein in Amsterdam liep, en begon met de 
dicht-regels: 

De avond valt en stil is het stadsrumoer,  
de grote forse bomen staan  
roerloos en geweldig stoer  
in het avondlicht te dromen…. 

 
Maar zie hier: daar komen nog twee bomen, ze zijn hier al vele jaren. 
Het ging over Jan Markus en Jan Folkert. Zij kwamen aangelopen, verkleed als 
boom, en met bladeren getooid.  
De boom-heren werden even in het zonnetje gezet: 
Jan Markus had een fiets met twee wielen, later drie, en Jan maakt veel zelf dat  

hebben we hier op de club ook al eens kunnen zien.  
Jan Folkert is als boom wat klein, maar altijd vrolijk en 
een gezellige maat. 
Maar wat ik even zeggen wil: 
 ik kijk graag naar oude bomen  
en deze twee zie ik graag komen…  
 
(Het was toevallig ook (bijna) boomknuffel-dag). 
 
De donderdag middag is er veel te vertellen en altijd 
heel veel kaart plezier  
en nu vandaag een bijzonder feest hier,  
35 jaar bestaat onze club,  
met veel gasten van een poosje terug en dat doet ons 
goed. 
Lijnden is niet zo groot en dan al 35 jaar bestaan,  

laten we zo verder gaan! 
 

 
 
Na dit vrolijk intermezzo was er een heerlijk etentje in de vorm van een lopend 
buffet, verzorgd door Sennie en medewerkers. 
 
Iedereen heeft er erg van genoten.Er waren een aantal gasten in ons midden, 
waaronder oud-leden, die waren gekomen om het feest mee te vieren. 
35 jaar is tenslotte een hele tijd. 
Het was allemaal heel gezellig, deze bijzondere dag. 
 
Weer terug naar de normale donderdagmiddagen. Sinds een paar weken 
verwelkomen wij een nieuw lid: Joop Bleijswijk. 
We heten hem graag welkom bij onze club en we hopen dat hij zich gauw thuis 
zal voelen bij ons. 
 
Namens Oud doet wijs 
Wil Blauwhoff 
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Petanque Lijnden 
 
Tijdens het vallen van de bladeren… 
De eerste zaterdag van november was het weer zover, de teams die hadden 
ingeschreven voor het doublettenkampioenschap waren al vroeg aanwezig om in 
een onderlinge strijd uit te gaan maken wie zich dit jaar kampioen mocht gaan 
noemen. 
Er werd een volledige competitie gespeeld, wat inhoud dat elk team een keer 
tegen elkaar  moest spelen. 
Aan het einde van de dag waren de kampioenen van vorig jaar, Arnold en Josje 
Stam, opnieuw het sterkste team en daardoor blijft de wisselbeker nog een jaar 
langer in hun bezit. 
 
Dinsdagavond 6 november stond de ledenvergadering volledig in het teken van 
de, door de Dorpsraad, aan ons opgelegde consumptie- en huurverhoging. 
Deze prijzen zijn met maar liefst 30% verhoogd. Het bestuur heeft zich hiertegen 
maanden lang verzet, helaas zonder resultaat. 
 
Uiteindelijk zijn we eind september na overleg met vertegenwoordigers van de 
gemeente en ook om het voortbestaan van het Dorpshuis niet in gevaar te 
brengen, akkoord gegaan. 
Dit heeft voor de leden tot gevolg dat de consumptieprijzen worden aangepast en 
de contributie voor het jaar 2013 € 10,- ( =20%) omhoog zal gaan. 
 
Helaas is dit bij elkaar nog onvoldoende om de nieuwe huur welke 1 januari ingaat 
te kunnen betalen. 
In 2013 zullen we daardoor genoodzaakt zijn extra activiteiten te ontplooien om te 
zorgen dat we niet in de rode cijfers zullen belanden. 
Van onze vereniging zijn ongeveer evenveel mannen als vrouwen lid en die 
spelen het hele jaar door met en tegen elkaar in alle mogelijke samenstellingen. 
Dit bracht onze wedstrijdleidster op het idee om op één dag en gelijktijdig een 
mannen en een vrouwen toernooi te organiseren.  
Op zaterdag 17 november was het zover en werden beide toernooien gelijktijdig 
gespeeld. Het werd een heel gezellige middag met sportief en veel speelplezier. 
Aan het einde van de dag waren bij de mannen Bonfils Blerou en bij de dames 
Hilda de Kock de winnaars. 
Dit vraagt natuurlijk om een volgend toernooi de mannen tegen de vrouwen.  
 
 
Jos Hertogh 
 
Petanque Lijnden 
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Vos Handbal 
 
Het seizoen is al weer een maand of 3 onderweg. Inmiddels spelen onze 
handballers weer in de zaal. De thuis wedstrijden van de Vossers worden nu 
gespeeld in de Sporthoeve in Badhoevedorp. 
 
Het combiteam van de Heren 1 zijn na een aarzelend begin aardig op stoom 
geraakt en staan halverwege de buiten competitie op een zeer mooie vierde plaats 
met maar 2 punten achterstand op de koploper. In de zaal competitie zal het een 
stuk moeilijker worden. De bond heeft een herindeling van de verschillende 
klassen gemaakt en de Heren zijn daardoor een klasse omhoog gegaan.  
 
De 2 dames teams voldoen aan de verwachting. Dames 1 draait in de middelste 
regionen mee in de hoogste klasse en de dames 2 staan 2de met 2 puntjes 
achterstand op de koploper. 
In de zaal wordt een kampioenschap van de dames 2 verwacht. En de eerste 4 
punten voor dit zijn al binnen.  
De dames 1 zullen net zoals buiten mee draaien rond de middenmoot. En dames 
3 dat is een groot vraagteken. Het is een nieuw team, wat misschien voor een 
verrassing kan gaan zorgen. 
 
Naast de senioren teams zijn er nog de 3 jeugd teams. De D en C jeugd zijn zeer 
goed van start gegaan in de buiten competitie en staan dan ook allebei boven aan. 
De A-jeugd daarin tegen heeft het moeilijk. Deze dames zijn vorig jaar kampioen 
geworden en ondervinden nu het niveau verschil van een klasse hoger.   
 
De eerst volgende thuis wedstrijden, in de sporthoeve zijn: 
 
Zondag 02/12 10:00 uur A-jeugd  Zaterdag 08/12  

11:15 uur Dames 2 15:00 uur D-jeugd 
  12:30 uur Heren 1 15:50 uur C-jeugd 
  13:45 uur Dames 1 
 
Zondag 9/12 09:30 uur A-jeugd 11:45 uur Dames 1 
  10:35 uur Dames 3 12:55 uur Dames 2 
     
Zondag 16/12 10:00 uur A-jeugd Zondag 6/1 10:00 uur Heren 1 

11:15 uur Dames 1        11:15 uur Dames 2 
12:30 uur Dames 2        12:30 uur Dames 1 
13:45 uur Dames 3        13:45 uur Dames 3 

 
Graag tot ziens want de teams kunnen uw aanmoedigen goed gebruiken. 
Groet, 
Vos      onze website: www.voshandbal.nl 
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wij feliciteren 

 
Stt, kom eens kijken, 
Eindelijk is het zover…. 
 
Sam en Pien hebben een zusje! 

Het dochtertje van Mark & Linda Louman heet 

 

Roos 
 
Ze is op 31 oktober 2012 om 9.38 uur geboren, 
weegt 3645 gram en is 52 cm lang. 
 
 
…. Op onze teentjes 
kijken we in de wieg 
dag klein zusje 
wij vinden je lief ! 
 

Van harte gefeliciteerd met dit prille geluk! 
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